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RO.0002.14.2024 

 

Protokół nr IX/2024 

z sesji IX Kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu, która odbyła się w dniu 28 listopada 2024r. 

w godzinach 1301 – 1422 w Sali Posiedzeń Rady Miejskiej w Inowłodzu  

na Zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

 

Udział w sesji wzięli: 

1) Pan Bogdan Kącki – Burmistrz Inowłodza; 

2) Pani Renata Dąbrowicz – Sekretarz Gminy Inowłódz; 

3) Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz; 

4) Pani Beata Janik – Radca Prawny Gminy Inowłódz; 

5) Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska 

i Planowania Przestrzennego; 

6) Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie IX sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

2. Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2043; 

b) zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024; 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

e) opłaty targowej; 

f) zmiany Uchwały Nr II/6/24 Rady Miejskiej w Inowłodzu z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Inowłodzu; 

g) zmiany Uchwały Nr II/9/24 Rady Miejskiej w Inowłodzu z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie 

ustalenia zakresu działania i składu osobowego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Inowłodzu; 

h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 28/5, obręb 0007 Spała; 

i) nadania nazwy ulicy; 

j) uchwalenia "Programu współpracy Gminy Inowłódz z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2025"; 
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k) uchylenia Uchwały Nr VIII/49/24 Rady Miejskiej w Inowłodzu z dnia 24 października 2024 r. 

w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji podmiotom niezaliczanym do sektora 

finansów publicznych i niedziałającym w celu osiągnięcia zysku, sposobu ich rozliczania oraz 

sposobu kontroli wykonywania zleconych zadań; 

l) petycji o wprowadzeniu zakazu stosowania szczepionek HPV. 

8. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na VIII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

11. Zamknięcie obrad IX sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

Ad. 1  

Otwarcie IX sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu Pan Roman Rodakowski otworzył obrady IX sesji 

IX kadencji i przywitał Panie i Panów Radnych, Pana Burmistrza Inowłodza, Panią Sekretarz Gminy 

Inowłódz, Panią Skarbnik Gminy Inowłódz, Panią Radce Prawnego Gminy Inowłódz. Powitał również 

Panie i Panów Sołtysów Gminy Inowłódz, pracowników Urzędu Miejskiego, gości przybyłych na 

dzisiejszą sesję, jak również mieszkańców i internautów, korzystających z bezpośredniej transmisji 

w sieci. Przypomniał zebranym o obowiązujących przepisach z zakresu ochrony danych osobowych. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził ważność obrad sesji. Obecnych jest 

15 radnych.  

 

Ad. 3 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz 

z materiałami na sesję. Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić zmiany do porządku 

obrad. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Inowłodzu Pan 

Piotr Gawęda złożył wniosek o obniżenie średniej ceny skupu żyta z kwoty 86,34 zł za 1 dt, na 

85,00 zł za 1 dt. 

Radni Przeszli do głosowania za przyjęciem wniosku Radnego. 

Za przyjęciem wniosku pozytywnie głosowało 13 radnych, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Radni przeszli do głosowania nad zmienionym porządkiem obrad. Obejmuje on dodanie punktu 

3a „Wniosek Radnego Pana Piotra Gawędy o obniżenie średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego.” oraz punktu 7f „obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego”. 

Za przyjęciem proponowanego porządku obrad pozytywnie głosowało 15 radnych. 

 

Nowy porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie IX sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

2. Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

a) Wniosek Radnego Pana Piotra Gawędy o obniżenie średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego. 
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4. Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2043; 

b) zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024; 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

e) opłaty targowej; 

f) obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego; 

g) zmiany Uchwały Nr II/6/24 Rady Miejskiej w Inowłodzu z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Inowłodzu; 

h) zmiany Uchwały Nr II/9/24 Rady Miejskiej w Inowłodzu z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie 

ustalenia zakresu działania i składu osobowego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Inowłodzu; 

i) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 28/5, obręb 0007 Spała; 

j) nadania nazwy ulicy; 

k) uchwalenia "Programu współpracy Gminy Inowłódz z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2025"; 

l) uchylenia Uchwały Nr VIII/49/24 Rady Miejskiej w Inowłodzu z dnia 24 października 2024 r. 

w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji podmiotom niezaliczanym do sektora 

finansów publicznych i niedziałającym w celu osiągnięcia zysku, sposobu ich rozliczania oraz 

sposobu kontroli wykonywania zleconych zadań; 

m) petycji o wprowadzeniu zakazu stosowania szczepionek HPV. 

8. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na VIII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

11. Zamknięcie obrad IX sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z obrad jest dostępny w Biurze Rady Miejskiej i radni 

otrzymali powyższy dokument w formie elektronicznej. Pan Przewodniczący wystąpił z zapytaniem, 

czy są uwagi do zawartości lub treści protokołu.  

Radni nie mieli pytań odnośnie protokołu z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Protokół z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu został pozytywnie przyjęty przez 

15 radnych. 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

Pan Przewodniczący przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do pracownika obsługującego Biuro 

Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że pełni dyżur telefonicznie. Pan 
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Przewodniczący ponadto w okresie międzysesyjnym reprezentował Radę Miejską w różnych 

spotkaniach oraz zebraniach. 

 

Ad. 6 

Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że radni otrzymali powyższą informację wraz z materiałami na sesję. 

Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Następnie głos zabrał Pan Burmistrz, który omówił ww. informację. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Radni nie 

zgłosili pytań. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych 

pomiędzy sesjami została przez radę przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2043; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2043. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr IX/52/24 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

b) zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr IX/53/24 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
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Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 6 głosów za, 1 głos wstrzymujący; Komisja Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych – 6 głosów za, 1 głos wstrzymujący; Komisja Planowania Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska – 6 głosów za, 2 głosy wstrzymujące. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 9 radnych, przy 3 głosach przeciw i 3 głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr IX/54/24 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr IX/55/24 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

e) opłaty targowej; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

opłaty targowej. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr IX/56/24 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

f) obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr IX/57/24 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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g) zmiany Uchwały Nr II/6/24 Rady Miejskiej w Inowłodzu z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Inowłodzu; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pan Przewodniczący – Radny Roman Rodakowski przedstawił uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr II/6/24 Rady Miejskiej w Inowłodzu z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr IX/58/24 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

h) zmiany Uchwały Nr II/9/24 Rady Miejskiej w Inowłodzu z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie 

ustalenia zakresu działania i składu osobowego Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Inowłodzu; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pan Przewodniczący – Radny Roman Rodakowski przedstawił uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr II/9/24 Rady Miejskiej w Inowłodzu z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie ustalenia 

zakresu działania i składu osobowego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej 

w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr IX/59/24 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

i) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 28/5, obręb 0007 Spała; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 28/5, obręb 0007 Spała. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr IX/60/24 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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j) nadania nazwy ulicy; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 5 głosów za, 1 głos przeciw, 1 głos wstrzymujący się; Komisja Planowania 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 7 głosów za, 1 głos przeciw. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Uchwała Nr IX/61/24 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

k) uchwalenia "Programu współpracy Gminy Inowłódz z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2025"; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego przedstawił uzasadnienie do uchwały 

w sprawie uchwalenia "Programu współpracy Gminy Inowłódz z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, na rok 2025". 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Uchwała Nr IX/62/24 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

l) uchylenia Uchwały Nr VIII/49/24 Rady Miejskiej w Inowłodzu z dnia 24 października 

2024 r. w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji podmiotom niezaliczanym do 

sektora finansów publicznych i niedziałającym w celu osiągnięcia zysku, sposobu ich 

rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zleconych zadań; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego przedstawił uzasadnienie do uchwały 

w sprawie uchylenia Uchwały Nr VIII/49/24 Rady Miejskiej w Inowłodzu z dnia 24 października 

2024 r. w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji podmiotom niezaliczanym do sektora 

finansów publicznych i niedziałającym w celu osiągnięcia zysku, sposobu ich rozliczania oraz sposobu 

kontroli wykonywania zleconych zadań. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału.  

Radna Pani Ewa Korzeniewska poprosiła o bardziej szczegółowe informacje na temat nieścisłości 

wynikających z uchwały. 

Pan Kazimierz Grygiel powiedział, że „Zespół kontrolny, który w tej chwili też kontroluje działania 

z zakresu szeroko rozumianego pożytku publicznego, odniósł się do wniesionych poprawek uchwały 

i ocenił je pozytywnie, w tej uchwale było 14 dni, zmieniliśmy na 30 dni, natomiast kolegium RIO, 

jeden członek z tego zespołu odniósł się do całości uchwały i uznał, że nasza uchwała jakby, na dzień 
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dzisiejszy w świetle obowiązujących orzeczeń nie spełnia jawności postępowania. Główny zarzut to jest 

to, że w naszej uchwale nie mamy wskazanego terminu składania wniosków tychże organizacji, po 

prostu jest dowolność.” 

Wobec braku większej ilości uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji 

stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr IX/63/24 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

m) petycji o wprowadzeniu zakazu stosowania szczepionek HPV. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego przedstawił uzasadnienie do uchwały 

w sprawie petycji o wprowadzeniu zakazu stosowania szczepionek HPV. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr IX/64/24 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na VIII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja o pełnej realizacji wniosków przekazana została 

w korespondencji. Stanowi ona załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Radni nie 

zgłosili pytań. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na VIII sesji Rady 

Miejskiej w Inowłodzu została przez radę przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 9 

Interpelacje i zapytania. 

Radny Pan Henryk Matusiak zapytał czy będą dofinansowania dla gospodarstw domowych, które 

nie maja możliwości, aby podłączyć się do sieci kanalizacji. 

Pan Burmistrz powiedział, że nie ma takiego projektu dofinansowań. Można rozważyć, czy powinniśmy 

wykluczać całkowicie budowę kanalizacji liniowej w tych miejscowościach, starając się jednocześnie 

o wsparcie dla przydomowych oczyszczalni. 

Radna Pani Katarzyna Pawlik zapytała odnośnie pomieszczeń, które są przystosowywane do 

utworzenia rehabilitacji w ośrodku zdrowia w Inowłodzu. Na jakim etapie są prace. 

Pan Burmistrz powiedział, że jeżeli uda się wyposażyć i dostosować pomieszczenia, które pierwotnie 

są przewidziane do stworzenia zaplecza rehabilitacyjnego, to później będzie łatwiej. Do tej pory, czyli 

przez ostatnie 3/4 lata, nie było możliwości, aby z pieniędzy zewnętrznych przeprowadzić taką 

inwestycję.  
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Radna Pani Ewa Korzeniewska zapytała, co dalej z przejęta działką przez Gminę nr 4129 obręb 

0003 Inowłódz. 

Pan Burmistrz powiedział, że jeszcze nie zakończyły się procedury formalne dotyczące przejęcia 

obiektu. Gmina wzięła udział w licytacji, dokonała zapłaty, ale nie została transakcja ujawniona w dziale 

nieruchomości sądu, co poprzedzone powinno być aktem notarialnym. Pan Burmistrz powiedział, że 

rozgląda się już za źródłami wsparcia. Najbardziej liczy na Ministerstwo Sportu. Jeden z wniosków 

właśnie w tym ministerstwie się znajduje, konkurs jest rozpatrywany. Gdy zakończy się ten, będą 

ogłaszane kolejne konkursy. Jest realna szansa, by pozyskać środki finansowe, na tego typu realizację. 

Radna Pani Alina Tomasik zapytała o zadanie, które będzie realizowana na ul. Klasztornej 

w Inowłodzu. Czy jest to w gestii Gminy, czy Zarządu dróg, w jakim czasie i czy coś się dzieje 

w sprawie wykupu tej działki. 

Pan Burmistrz powiedział, że zadanie ma być realizowane przez Dyrekcje Regionalną, oddział w Łodzi. 

Zarówno wykup jak i modernizacja tej drogi będzie realizowane, według takiego planu, jakie 

przedstawione zostało radnym, na ostatnim posiedzeniu komisji. 

Radna Pani Agnieszka Fuks zapytała, czy przez Gminę był robiony projekt drogi (chodnika na 

ul. Klasztornej). 

Pan Burmistrz powiedział, że w trakcie opracowania projektu okazało się, że jest niemożliwe wykonanie 

chodnika zgodnie z warunkami technicznymi. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad w Łodzi 

nie uzgodniła projektu, ze względu na to, że gdyby powstał tam nawet metrowy chodnik, to nie minęłyby 

się dwa duże samochody. 

Radna Pani Agnieszka Fuks zapytała o sprawę działki w Poświętnym, która miała być przejęta. 

Pani Urszula Wieszkowska powiedziała, że w dniu 27 listopada została zadekretowana do Urzędu 

korespondencja ze Starostwa Powiatowego w Tomaszowie Mazowieckim, że księga wieczysta została 

założona i ta informacja została przekazana do Urzędu Wojewódzkiego. Trwa proces czekania na 

zawiadomienie o zgromadzonym materiale dowodowym i podstawę do wydania pozytywnej decyzji. 

 

Ad. 10 

Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

Radna Pani Lidia Kacprzak złożyła wniosek o dołączenie do „zestawienia dot. rozliczenia imprez 

Gminy Inowłódz w roku 2024r.: Dni Gminy Inowłódz, Sobótka, Powiatowe Święto Ziemniaka, 

Hubertus” kosztów poniesionych na każda imprezę przez Gminę, informację o kwotach od 

sponsorów oraz pozyskanych środków z zewnątrz przez GCK. 

Radny Pan Piotr Gawęda złożył wniosek o utwardzenie pobocza drogi na terenie szkoły 

w Brzustowie. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska podziękowała, za szybką odpowiedź na jej interpelację. Dodała, 

że mieszkańcy nie są do końca zadowoleni z informacji, na którą dostali w odpowiedzi, ale stało 

się pocieszeniem to, co Pan Burmistrz mówił o kanalizacji, że jest szansa i mieszkańcy tego 

budynku mają taką nadzieję. 

Radna Pani Katarzyna Pawełoszek zapytała o możliwość sporządzenia informacji o należnościach 

nieściągalnych przez nasza Gminę i z jakiego tytułu one powstają i na jakim etapie są one 

niwelowane. 

Radna Pani Lidia Kacprzak zgłosiła, że na ul. Tamka są bardzo duże dziury przy wjeździe do 

sklepu. 

Pan Burmistrz powiedział, że aktualnie droga jest modernizowana. 

Radna Pani Agnieszka Fuks poprosiła o uzupełnienie ubytków na drodze na Stegnach. 
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Radny Pan Michał Bernaciak poprosił o zweryfikowanie zasadności montażu obrzeży betonowych 

wokół boiska do piłki siatkowej plażowej na obiekcie OSiR w Inowłodzu. 

Pan Burmistrz powiedział, że obrzeża te montowane są po to, aby piasek, który tam się znajduje to się 

rozsypuje. Dodał, że obrzeża będą zabezpieczone gumowymi nakładkami. 

Sołtys Pani Ewelina Madej zapytała o możliwość poprawy widoczności wyników głosowania na 

sesji, które udostępnione są poprzez rzutnik na ekran. Jest to słabo widoczne. 

 

Ad. 11 

Zamknięcie obrad IX sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu 

 

                                                                                                 Roman Rodakowski 
 

 

 

      Protokół sporządzony przez: 

 

  Podinspektor ds. obsługi biura rady  

i ewidencji działalności gospodarczej 

 

                 Patrycja Kęsy 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki do protokołu dostępne w Biurze Rady Miejskiej, pok. 1, ul. Spalska 2, 97-215 Inowłódz. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 


